
Zápis z 3. řádného zasedání Výboru pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví, 
cestovní ruch a zahraniční vztahy ZHMP  
konaného dne 2. 10. 2013 ve 13:00 hod 

 
 
Přítomni: členové -  Mgr. L. Kaucký (předseda), Mgr. J. Kalousek, Mgr. A. Kubišta, J. Liška, 

MUDr. Z. Bonhomme Hankeová, M.I.B., Bc. F. Adámek, Daniel Hodek, 
Bc. O. Pecha, Mgr. P. Bříza 

      tajemnice - Mgr. Z. Navrátilová 
 
Hosté: Ing. V. Novotný - náměstek primátora HMP, Mgr. F. Cipro - ředitel OZV MHMP,  
  Mgr. J. Skalický – ředitel OPP MHMP 
      

 + dle prezenční listiny 32 zástupců odborné veřejnosti a členů Grantové komise - 
  J. Bohutínská, J. Soprová, V. Janeček, P. Dorůžka, M. Lakomý, M. Bregant, M. 
  Špirit,  Š. Kubišta a J. Skřivánek 
 
Omluveni: Mgr. L. Štvánová, Mgr. M. Semelová – členky výboru 
 
 
1. Zahájení zasedání 
 

• Předseda uvítal členy výboru a přítomné hosty. 
 
2. Schválení programu zasedání 
 

• Předseda výboru seznámil přítomné s programem jednání. K takto navrženému 
programu neměl nikdo z členů výboru žádnou připomínku. 

 
(Hlasování: 7 pro – 0 proti – 1 se zdržel hlasování). Návrh byl přijat. 
 
3. Volba ověřovatele 
 

• Členové výboru zvolili ověřovatelem zápisu z tohoto zasedání Jiřího Lišku. 
 
(Hlasování: 8 pro – 0 proti – 1 se zdržel hlasování). Návrh byl přijat. 
 
4. K návrhu na udělení grantů hl. m. Prahy v oblasti kultury a umění pro rok 2014 
 

• Předseda Kaucký krátce uvedl materiál a předal slovo J. Liškovi – předsedovi Komise 
Rady HMP pro udělování grantů hl. m. Prahy v oblasti kultury a umění (dále jen 
Grantová komise), který nejprve poděkoval za spolupráci členům a tajemnicím 
Grantové komise za rychlou a výbornou práci, a poté shrnul celkovou činnost a 
rozhodnutí komise. Dále se slova ujal V. Novotný, který poukázal na změnu v 
„institutu“ partnerství a grantů a důvody proč ke změně došlo. I přesto, že by u 
některých projektů rozhodl jinak, spoléhá na názor kompetentních odborníků 
jmenovaných do Grantové komise a k tomuto názoru a hodnocení by mělo být 
v maximální míře přihlédnuto. Dále byla vedena diskuse na téma významných 
vícežánrových projektů, které se striktně nevešly do rámce daných oborů a jejich 
možnosti alternativního financování např. formou partnerství, do které se přihlásili O. 
Pecha, F. Adámek a L. Kaucký. Dalším přihlášeným do diskuse byl D. Hodek, který 
vznesl dotaz na projekty Pražská komorní filharmonie – 20 let – Slavnostní galatýden 
PKF v Praze (poř. č. BB/112) a ROK ČESKÉ HUDBY NA PRAŽSKÉ 
KONZERVATOŘI (poř. č. BB/132) ve smyslu proč jim nebyl udělen grant. J. Liška na 
toto uvedl, že nebylo nedosaženo potřebného počtu bodů pro udělení grantu. 



Následujícím přispívajícím byl O. Pecha, který požádal o možnost navýšení grantu na 
celoroční kontinuální činnost jazzového klubu Jazz Dock – 2014, a to v případě, že 
nebude vyčerpána finanční rezerva určená pro uznaná odvolání žadatelů o grant. D. 
Hodek vznesl návrh na udělení grantu projektu ROK ČESKÉ HUDBY NA PRAŽSKÉ 
KONZERVATOŘI (poř. č. BB/132) ve výši 50.000,-. K tomuto návrhu se vedla 
diskuse do které se přihlásili A. Kubišta, F. Adámek, L. Kaucký, J. Liška P. Bříza a D. 
Hodek. O návrhu bylo hlasováno (Hlasování: 3 pro – 3 proti – 2 se zdržel hlasování). 
Návrh nebyl přijat. Výsledek jednání je uveden v příloze č. 1 a 2 zápisu. 

 
Usnesení: 
A) Výbor souhlasí:  
s předložením návrhu na udělení jednoletých a víceletých grantů hl. m. Prahy v oblasti 
kultury a umění vyhlášených pro rok 2014 k projednání v Radě a Zastupitelstvu HMP. 
B) Výbor bere na vědomí:  
zveřejnění návrhu na udělení jednoletých a víceletých grantů hl. m. Prahy v oblasti kultury a 
umění vyhlášených pro rok 2014 po projednání ve Výboru pro kulturu, památkovou péči, 
výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční vztahy ZHMP v příloze zveřejněného zápisu z tohoto 
jednání na webových stránkách hlavního města. 
 
(Hlasování: 9 pro – 0 proti – 0 se zdržel hlasování). Návrh byl přijat. 
 
5. Přerozdělení finančních prostředků z kap. 0680 – granty vlastníkům památkově 
významných objektů v roce 2013 – projednání návrhu 
 

• Mgr. Kaucký stručně představil předložený návrh na přerozdělení finančních 
prostředků. Tento návrh byl projednáván na 6. zasedání Komise RHMP pro 
udělování grantů hl. m. Prahy vlastníkům památkově významných objektů a 
příspěvků na financování oprav církevních objektů. Výsledek jednání je uveden 
v příloze č. 3 zápisu. 

 
Usnesení: 

1. Výbor schvaluje předložený návrh: 
 na přerozdělení finančních prostředků ve výši 4.140.314 Kč z kap. 0680 – granty 
 vlastníkům památkově významných objektů v roce 2013 – dle přílohy č. 1 a 2 
 k důvodové zprávě. 
2. Výbor souhlasí: 
 s předložením návrhu dle bodu 1. tohoto usnesení do Rady hl. m. Prahy a následně 
 do Zastupitelstva hl. m. Prahy. 

 
(Hlasování: 8 pro – 0 proti – 0 se zdržel hlasování). Návrh byl přijat. 
 
6. Partnerství v oblasti kultury 2013 
 

• Členům výboru byly předloženy čtyři žádostí o partnerství hl. m. Prahy v oblasti 
kultury s návrhem OZV MHMP na přiznání či nepřiznání finanční podpory ze strany 
hl. m. Prahy. Předseda představil přítomným všechny projekty a k některým byla 
vedena diskuse. 

 
1) projekt: Jubilejní 50. výročí Baletu Praha – Pražského komorního baletu 
    žadatel: BALET PRAHA, o.p.s. 
    termín přípravy projektu: 1. 8. 2013 – 31. 12. 2013 
    celkové náklady: 4 037 050 Kč 
    požadovaná částka: 3 500 000 Kč 
 
    Doporučení výboru: 1 650 000 Kč  



Usnesení: 
Výbor doporučuje náměstkovi primátora Ing. Novotnému nalézt v roce 2013 finanční 
prostředky na podporu přípravy Jubilejního 50. výročí Baletu Praha – Pražského komorního 
baletu při partnerství hl. m. Prahy ve výši 1.650.000 Kč. 
 
(Hlasování: 6 pro – 2 proti – 1 se zdržel hlasování). Návrh byl přijat. 
 
2) projekt: Photomeetpoint 
    žadatel: AP Promo s.r.o. 
    termín akce: 13. 5. 2013 – 6. 12. 2013 
    celkové náklady: 585 580 Kč 
    požadovaná částka: 270 580 Kč 
 
    Doporučení výboru: 270 000 Kč  
 
Usnesení: 
Výbor doporučuje náměstkovi primátora Ing. Novotnému nalézt v roce 2013 finanční 
prostředky na partnerství hl. m. Prahy ve výši 270.000 Kč k projektu Photomeetpoint. 
 
(Hlasování: 9 pro – 0 proti – 0 se zdržel hlasování). Návrh byl přijat. 
 
3) projekt: ČAPKOVSKÉ JARO V PRAZE – příprava festivalu v roce 2013 
    žadatel: Divadlo AHA!, o.p.s. 
    termín konání festivalu: 9. 1. 2014 – 15. 4. 2014 
    celkové náklady: 1 080 000 Kč 
    požadovaná částka: 600 000 Kč 
 
    Doporučení výboru: 250 000 Kč  
 
Usnesení: 
Výbor doporučuje náměstkovi primátora Ing. Novotnému nalézt v roce 2013 finanční 
prostředky na podporu ČAPKOVSKÉ JARO V PRAZE – příprava v roce 2013 při partnerství 
hl. m. Prahy ve výši 250.000 Kč. 
 
(Hlasování: 7 pro – 0 proti – 2 se zdržel hlasování). Návrh byl přijat. 
 
4) projekt: Miloš – kytara v rukou světového virtuóza 
    žadatel: Pražská komorní filharmonie, o.p.s. 
    termín koncertu: 23. 10. 2013 
    celkové náklady: 1 840 000 Kč 
    požadovaná částka: 350 000 Kč 
 
    Doporučení výboru: 0 Kč  
 
Usnesení: 
Výbor nedoporučuje partnerství v projektu Miloš – kytara v rukou světového virtuóza, protože 
z důvodu nedostatku finančních prostředků nelze navýšit celkovou podporu poskytnutou 
žadateli formou víceletého grantu na činnost v roce 2013. 
 
(Hlasování: 9 pro – 0 proti – 0 se zdržel hlasování). Návrh byl přijat. 
 
 
 
 
 



7. Partnerství v oblasti cestovního ruchu na 2013 
 

• Mgr. Kaucký představil členům výboru tři žádosti o partnerství v oblasti cestovního 
ruchu. K těmto žádostem zpracoval OZV MHMP návrh výše finanční podpory. 
K některým projektům byla vedena diskuse. 

 
1) název akce: Propagace Carnevale Praha 2014 
    žadatel: Triglav Corp. s.r.o. 
    termín a místo akce: 15. 8. 2013 – 31. 12. 2013, Praha 
    celkové náklady: 6 950 000 Kč 
    požadovaná částka: 1 950 000 Kč 
 
    Doporučení výboru: 900 000 Kč  
    (Hlasování: 9 pro – 0 proti – 0 se zdržel hlasování). Návrh byl přijat. 
 
2) název akce: Prezentace pražského tanečního umění a kultury v Korejské republice 
    žadatel: BALET PRAHA o.p.s. 
    termín a místo akce: 28. 9. 2013 – 9. 10. 2013, ostrov Jeju a Soul (Korejská republika) 
    celkové náklady: 688 425 Kč 
    požadovaná částka: 370 000 Kč 
 
    Doporučení výboru: 0 Kč  
    (Hlasování: 8 pro – 0 proti – 0 se zdržel hlasování). Návrh byl přijat. 
 
3) název akce: reSITE festival – příprava 3. ročníku festivalu 
    žadatel: reSITE 
    místo konání festivalu: Praha 
    celkové náklady: 3 117 500 Kč 
    požadovaná částka: 2 000 000 Kč 
 
    Doporučení výboru: 0 Kč  
    (Hlasování: 8 pro – 0 proti – 0 se zdržel hlasování). Návrh byl přijat. 
 
Usnesení: 
Výbor doporučuje přijetí partnerství hl. m. Prahy v oblasti cestovního ruchu na rok 2013 
vybranému žadateli a podpořit projekt celkovou částkou ve výši 900.000 Kč; náměstkovi 
primátora Novotnému doporučuje předložit tento návrh na jednání Rady hl. m. Prahy. 
 
8. K návrhu výstav v režimu bezplatného užívání v Křížové chodbě a Rytířském sále 
Staroměstské radnice v Praze pro 1. pololetí roku 2014 
 

• Materiál k návrhu výstav v režimu bezplatného užívání v Křížové chodbě a Rytířském 
sále Staroměstské radnice v Praze pro 1. pololetí roku 2014 byl po diskusi stažen z 
projednávání a bude doplněn o fotokopie veškerých doručených žádostí a opětovně 
předložen na příštím zasedání výboru. 

 
Ve 14:20 opustil zasedací místnost Mgr. Petr Bříza. 
Ve 14:35 opustila zasedací místnost MUDr. Zuzana Bonhomme Hankeová, M.I.B. 
 
9. Různé 
9.1. Informace o změnách v činnosti a akční plán Pražské informační služby pro rok 
2014 
 

• Mgr. Kaucký předal slovo ředitelce Pražské informační služby (dále jen PIS) - PhDr. 
Noře Dolanské, MBA, která představila nejvýznamnější změny a plánované akce PIS. 



Uvedla, že v rámci šetření mají od 1. 2. 2013 všichni zaměstnanci nové pracovní 
smlouvy s tabulkovými platy. Byl změněn provoz na Staroměstské radnici – nové 
trasy, večerní prohlídky, cizojazyčné prohlídky apod.. Dále bylo vypovězeno 8 
nevýhodných smluv na různé služby a bylo realizováno 14 výběrových řízení např. na 
fotografickou dokumentaci – fotky, úklid objektů, na tiskárnu a grafické studio pro tisk 
prospektů, na veřejnou obchodní soutěž na tisk a distribuci Pražského kulturního 
měsíčníku a další. Byl nově vytvořen interiér v Malostranské mostecké věži, 
infocentrum v Rytířské ulici dostalo novou výzdobu, vznikla zde prodejna a pokladna 
Národního divadla a na hlavním vlakovém nádraží byl zrušen infostánek. Dále vzniká 
přestavba transportéru pro účely mobilního stánku PIS např. na koncertech, 
festivalech či sportovních utkání. V roce 2014 by mělo vzniknout infocentrum na 
Václavském náměstí. Byla zahájena kampaň pro podporu domácího cestovního 
ruchu a nová webová prezentace. Dále paní ředitelka představila nové marketingové 
označení PIS a filozofii loga a jeho barevné rozlišení a v neposlední řadě akční plán 
2013. 

• Do diskuse se přihlásili: J. Kalousek, D. Hodek, J. Liška, O. Pecha, N. Dolanská, L. 
Kaucký. J. Kalousek ve svém příspěvku uvedl, že webové stránky, jak je paní 
ředitelka prezentovala, na něj působí nepřehledně a dále vznesl dotaz, jakým 
způsobem hodlá PIS využít finanční prostředky, které nebyly v loňském roce 
vyčerpány. N. Dolanská odvětila, že v případě finančních prostředků, neví, kolik 
nevyužitých peněz získá PIS zpět k využití, to záleží na politické reprezentaci a u 
webových stránek osvětlila využití a provázanost jednotlivých webů a celkové 
fungování. D. Hodek vznesl dotaz na nové marketingové okruhy, konkrétně na úzkou 
spolupráci s objekty, které nejsou středem pozornosti zahraničních turistů a 
spolupráci s okrajovými městskými částmi. Další dotaz byl směřován na kampaň 
Nenechte Prahu jen Pražákům, a to na délku pobytu jen jednu noc. Paní Dolanská 
k tomuto uvedla, že jsou objekty, které jsou mimo centrum a stojí za pozornost, 
proběhlo již jednání se zástupci 17-ti okrajových městských částí, jakým způsobem 
zařadit tyto objekty do programu prohlídek pamětihodností v Praze. Dále přítomné 
informovala, že průměrná délka pobytu zahraničních návštěvníků je 2,3 dne, proto 
byla záměrně volena v balíčku služeb pouze jedna noc, aby zaujala české turisty. J. 
Liška vyjádřil výhrady ke zpracování nového loga PIS a propagačních letáků a 
vyžádal si celkovou dokumentaci výběru loga. O Pecha vyjádřil souhlas s panem 
Liškou a dále poukázal na amatérské grafické zpracování reprezentačních kalendářů. 
N. Dolanská se proti této kritice ohradila. O. Pecha k tomu ještě uvedl, že hodnotil jen 
vizuální zpracování, nikoli nápad jako takový. Dále uvedl, že v předloženém 
materiálu, zpracovaném paní ředitelkou, mu chybí některé skutečnosti a obsahuje 
nesrovnalosti. Podal žádost o předložení konkrétního srovnání úspěchů a činnosti 
PIS na příštím zasedání. V příštích minutách jednání byla vedena diskuse na téma 
nového marketingového loga PIS. Na závěr diskuse požádal L. Kaucký ředitelku PIS, 
aby na příštím jednání výboru předložila chybějící akční plán na rok 2014, detailní 
přehled úsporných opatření a plán investic v roce 2014. 

 
Usnesení: 
Výbor bere na vědomí zprávu o změnách v činnosti Pražské informační služby a žádá 
ředitelku PIS o předložení detailnějšího zhodnocení akcí proběhnutých v roce 2013 a 
rozpracovanější akční plán pro rok 2014. 
 
(Hlasování: 7 pro – 0 proti – 0 se zdržel hlasování). Návrh byl přijat. 
 
 
 
 



9.2. Informace k návrhu na výběr nejvhodnější nabídky a uzavření smlouvy 
s vybraným uchazečem na provedení veřejné zakázky „Zajištění účasti HMP na 
mezinárodním odborném veletrhu MIPIM Cannes“  
 

• Mgr. Kaucký představil předložený materiál a informoval přítomné o tom, že byl návrh 
na výběr nejvhodnější nabídky a uzavření smlouvy s vybraným uchazečem na 
provedení veřejné zakázky „Zajištění účasti HMP na mezinárodním odborném 
veletrhu MIPIM Cannes“ projednáván v Radě HMP a po bouřlivé debatě bylo 
projednávání přerušeno, s tím, že tento materiál bude ještě projednán na zasedání 
výboru. Jedná se především o výběr realizátora, který bude zajišťovat účast HMP na 
realitním veletrhu v následujících 4 letech. Do výběrového řízení byli zařazeni 4 
uchazeči o veřejnou zakázku, kteří splnili všechny náležitosti. V rámci výběrového 
řízení byla vybrána s nejvhodnější nabídkou společnosti Rapid a.s. Předseda Kaucký 
předal slovo Ing. Novotnému, který informoval o průběhu výběrového řízení a 
nabídkách uchazečů, z nichž nejlepší byla od společnosti Rapid, i přes to, že byla až 
2. nejlevnější. V případě dvou projednávaných nabídek bylo zjištěno, že neobsahují 
jednu z předepsaných částí, a to storyboard pro DVD, proto byly z kvalitativního 
hlediska hodnoceny hůře. Po formální stránce byly u všech přihlášených žadatelů 
naplněny všechny předepsané skutečnosti. K předložené informaci byla vedena 
diskuse. 

 
Usnesení: 
Výbor bere na vědomí informaci o nadlimitní veřejné zakázce včetně návrhu na pořadí 
uchazečů a žádá náměstka primátora Ing. Novotného zvážit pořadí uchazečů dle kritérií 
nabízená cena a nabízená kvalita projektu. 
  
(Hlasování: 7 pro – 0 proti – 0 se zdržel hlasování). Návrh byl přijat. 
 

• Na závěr zasedání poděkoval Mgr. Kaucký náměstkovi primátora Novotnému za 
iniciativu a posun při žádosti hl. m. Prahy o vstup do světové organizace cestovního 
ruchu World Tourism Cities Federation (WTCF). Záměr, aby hl. m. Praha požádalo o 
plné členství  ve světové organizaci cestovního ruchu WTCF byl projednán a 
jednomyslně odsouhlasen na 1. zasedání výboru dne 18. 7. 2013. Náměstek 
primátora Novotný potvrdil, že byly podniknuty příslušné kroky a zpracován materiál, 
který bude předložen k odsouhlasení na jednání Rady HMP. 

 
 
Předseda výboru ukončil zasedání v 15:30 hod. 
 
 
Příští řádné zasedání se bude konat dne 6. 11. 2013 ve 13:00 hod. v zasedací 
místnosti Nová Rada, 1. patro, Mariánské nám. 2, Praha 1. 
 
 
 
Zapsala: Alena Pavelková 
 
 
Ověřil: Jiří Liška 
 
 
Schválil: Mgr. Lukáš Kaucký 
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